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1. Direktor V.Uudami ettekanne ,,Tamsalu Lasteaia Krõll sisehindamise aruanne 
2018-2021“ 
Hoolekogu liikmetele oli saadetud aruanne eelnevalt tutvumiseks. 
KUULATI: V. Uudam esitas kokkuvõtte sisehindamise aruandest. 
R.Sikka: Miks vähenes eelarves personali koolitusraha? 
V.Uudam: Seoses Covidiga jäid mitmed juba ette tasutud koolitused läbi viimata. 
Seetõttu paigutasime osa summast teistele eelarve ridadele. Koolitusraha on olnud 
piisavalt. Lähiajal soovime esmalt ära jäänud koolitused läbi viia. 
R.Sikka: Sääse majas  on tühjad ruumid. Mis plaan on nendega? 
V.Uudam: Praegu ei ole nendega plaani. Kui vajalik, oleme valmis tühja rühmaruumi 
moodustama rühma ukraina lastele. Esialgu integreerime need lapsed 
olemasolevatesse rühmadesse nii, et lubatud rühma laste arvu ei ületa. Vald on 
vajadusel valmis palkama tugiisiku . Rahandusministeerium ja HTM ei ole veel kokku 
leppinud summade osas, mis tulevad toetuseks. Üleeilse seisuga olid avaldused 2  
lasteaeda sooviva ukraina lapse kohta. 
OTSUSTATI: Aluseks võttes KELS § 24² otsustati sisehindamise aruanne 
kooskõlastada. 

 
2. Info ja jooksvad küsimused 

KUULATI: V.Uudam andis teada, et valmis töötajate puhkusegraafik. Juunis, juulis ja 
augustis töötavad suverühmad. 
Küsitlus suverühmade osas toimub aprillis. Tapa vallas kehtib 2018a. määrus, et 
lapsevanemal on võimalik taotleda osalustasu maksmisest vabastust kahe kuu eest, kui 
laps lasteaiateenust ei kasuta. Avaldus esitada direktorile vähemalt üks kuu enne 
lasteaiakoha mittekasutamise perioodi algust. 
22.08-st on suurem osa rühmi avatud. 
KUULATI: Kerli Relli andis teada, et ikka ei ole ELIISis infot lasteaias toimuvate 
ürituste kohta. 
Arutelu käigus selgus, et osad vanemad kasutavad ELIISi äppi ja SÜNDMUSTE 
KALENDER ei ole nähtav. 
LEPITI KOKKU: Lasteaed paneb vanematele olulise info üles ELIISi jaotusse 
TEATED. 
KUULATI:  Kerli Relli: milles seisneb hoolekogu koolitus. 
Tuuli Roostfeldt: Vallal on ammu plaan koolitada hoolekogu liikmeid. Kutsutakse 
koolitaja. 
Osalejatena panid ennast kirja: Kaisa Truve, Kerli Relli, Kristin Intelmann, Raimo 
Sikka, Kristjan Nurmsalu 

 
3. Talgupäeva arutelu 

Lepiti kokku, et talgupäev on 15.mai. Täpsem info oma rühma hoolekogu liikmetelt. 
 

 
Kerli Relli      Maret Kivi 
Esimees      protokollija 


